
Vragen vragenkwartier DSW - Natuur en evenementen 

In vervolg op de fractievergadering van donderdag 1 december over ‘Natuur en 
evenementen’ heeft Duurzaam Sterk Westerveld enkele vragen nav: 
-de presentatie van Natuurmonumenten afd. Zuid-Drenthe
-de presentatie van de provincie Drenthe
-intensieve discussie met aanwezige organisatoren van evenementen, 
natuurbeschermingsorganisaties en andere geïnteresseerden.  
Problemen waar organisatoren bij Natura 2000 gebieden tegenaan lopen zijn te 
dure onderzoeken zoals de natuurtoets en Aeriusberekeningen. Voor kleine 
evenementen zijn de kosten hiervan te hoog, zeker als er nauwelijks gevolgen 
voor natuur te verwachten zijn. Suggesties zijn gedaan om eens op een hoger 
niveau naar alle gezamenlijke evenementen te kijken om te kijken of er 
mogelijkheden zijn om processen te verbeteren. De fractie heeft hierover de 
volgende vragen:

1. is het mogelijk om meerdere evenementen en met name hun 
bijbehorende onderzoeken op elkaar af te stemmen of op onderdelen te 
delen om zo kostenbesparing en efficiency te realiseren? 

2. Is het mogelijk om Aeriusberekeningen voor veelgebruikte locaties 
(bijvoorbeeld parkeerplaatsen) voor meerdere doeleinden klaar te 
hebben liggen, dit om kosten en inspanning te kunnen delen? 

3. Is het mogelijk om uit de bezwaren van vergunningverleners en 
natuurbeschermingsorganisaties leerervaringen te trekken, met als doel 
beter te kunnen voldoen aan wettelijke vereisten, waardoor 
vergunningenaanvragen robuuster worden? 
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